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En kapsamlı zemin etüdü Eskişehir'de 
Uydu ve Uzay Bilimleri Araştırma Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Can Ay
day, "Eskişehir Yerleşim Yerinin Yerleşim Amaçlı Jeolojik ve Jeoteknik 
Etüt Raporu" nu düzenlediği basın toplantısıyla kamuoyuna tanıttı. 

D
üzenlediği basın toplantısın

da "Eskişehir Yerleşim Yeri
nin Yerleşim Amaçlı Jeolo

jik ve Jeoteknik Etüt Raporu '"nu 
basına tanıtan üniversitemiz Uydu 
ve Uzay Bilimleri Araştırma Ensi
tüsü Müdürü Prof. Dr. Ayday, Tür
kiye 'de zemini en kapsamlt incele
nen kentin Eskişehir olduğunu 
söyledi. Prof. Dr. Ayday 2 Kasım 
salı günü gerçekleşen toplantıda 
Eskişehir zemininin bütün özellik
lerini çalışma ile ortaya koydukla
rını söyledi. 

Proje tamamlanıncaya kadar 
yaptıkları çalı şmaları ranı oluşma

ması için açıklamadıklarını ifade 
eden prof. Dr. Ayday toplantıda , 
Sismik Konik Penetrasyoıı Testi 
(SCPT) cihazı hakkında bilgi ver
di. Prof. Dr. Can Ayday, Türki-

Prof D r. AJda) , lı,-.rıw ııwısııplarıııcı Jırrıjedı: kııllanıl.m .ıiste111ler hcıhkmrLı hılgi l'(·rdı. 

ye 'de iki tane bulunanan cihazla 
370 noktada sondaj yaptıklarını ve 
Eski ~chir zemininin 32 özelliğini 
bilgisayar ortamına aktararak be
lirlediklerini söyledi. Ayclay, ciha
zın depremde Eski şehir zemininin 
nasıl bir tutum oıtaya koyacağını 
gösterdiğini ve cihaz sayesinde 
deprem dalgalarının ölçülebildiği
ni kaydctıi. 

■ Devamı 3 'te 

Genç girişimciler 
için ilk seminer 

Bozüyük Meslek Yüksekokulu'nda 
bu yıl ikincisi gerçekleştirilen genç 1 

girişimciliği geliştirme projesinin ilk 
semineri yapıldı. 

■ Hahcri 4'te 

Bin proje arasında bi
rincilik Kandemir' in 

GSF İç Mimarlık Bölü111{i 
yüksek lisans ö,~rencisi Ozge 
Kaııdenıir' iıı çalışması . Al
nıaııva' da dii::eııleııeıı 
"Foİıksiyonel Tasarım" ya
rışnıasmda, 18 ülkeden hin 
proje arasında hiriııcilı'fii 
ka:aııdı. 

Arkadaşlarıyla ve çevre
siyle sürekli diyalog içinde 
olan, internet üzerinden 
yazışan ve sohbet edenle
rin hafızası güçleniyor. 

■ Jlaheri 8'de 

Rektör Ataç'tan bayram kutlaması 

Rektör Prof. Dr. Engin Aıaç 
ve rd.tör yardımcıları 

Prof. Dr. Fevıi Sürmeli , Prof. 
Dr. Atila Barkana, Prof. Dr. 
Nezih Varcan , Prof. Dr. nüvit 

Gerek ve Prof. Dr. Haluk 
Gürgen. 3 Aralık Salı günü 
Atatürk Kültür ve Sanat Mer
kezi ' nde Anadolu Üniversite
si mensuplarının bayramını 

kutladılar. Anadolu Üniversi
tesi çalışanları da kutlama do
layısıyla bır araya gelerek 
bayramlaşma fırsatı buldular. 

Internet erişimindeki sorunlar çözülüyor 
BAUM Müdürü Prof. 
Dr. Önder Öz kazanç' a 
göre, intcnıet eri~imin
deki sorunların üç 

nedeni var. Bu sorun
lanıı çözi.imü için çalış
maları sürüyor. Çalışma 
tamamlandığında inler• 

net hızı 23 kat, binalar 
arasındaki ağ hızı ise 13 
kat aı1acak. 

■ Haberi 3'tc 

Okuldan 
• mesaJ var 

İİBF ve Marketing 
Anadolu Kulübü 'nün 
yaptıkları ortak çalış
ma ile, fakülte duyu
ruları, Anadolu 
Üniversitesi kulüple
rinin etkinlikleri ve 
İİBF Yılkom ile Es
kişehir'deki sosyal 
yaşama ilişkin haber
ler öğrencilerin cep 
telefonlarına kısa 
mesaj olarak gönde
riliyor. Üstelik öğ
renciler bu hizmet 
için hiç bir ücret 
ödemiyorlar. 

■ I laherı •fte 
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Avrupa Birliği'nin Türkiye'ye karşı 
tutumunu samimi buluyor musunuz? 

yğurErem 
IBF Reklamcılık ve Halkla 
İlişkiler 1. Sınıf 
Avrupa Birliği'nin Türkiye'ye 
karşı samimi bulmuyorum. Tür
kiye 'yi oyalamaya çalışıyorlar. 
Yani, Türkiye'yi ne yanlarında ol
sun _ne de uzaklarda olsun istiyor
lar. One sürdükleri şartlar bu poli
tikanın bir sonucudur. Türkiye'yi 

çağdaş medeniyetler seviyesine çoğu Avrupa ülkesin
den evvel ulaşmış olmasına karşın Avrupalının zihniye
tinde hakkettiği değerden daha aşağıda görülmesi 
üzücüdür. 

Gülşah Gezer 
EMYO Büro Yönetimi ve 
Sekreterlik 1. Sınıf 
Amerika 'nın Türkiye'ye karşı 
tutumunu samimi bulmuyorum. 
Çünkü Amerika bizi resmen sö
mürüyor. Eğer niyetleri olsay
dı; çoktan Avrupa Birliği'ne 
sokarlardı . Gerçi Türkiye'nin 
bence Avrupa Birliği'ne girmesi 
çok da gerekle değil. Neden mi? Önce baştakiler şu 
Türkiye'nin halini düzeltsinler. İnsanlar kan ağlıyor
ken, Avrupa Birliği'ne girmek çok da önemli değil. 

~Jiye Uzun 
IBF BY 3. Sınıf 
Hayır samimi bulmuyorum. Orta
ya konulan şartlar ve Türkiye'nin 
uyum için yaptıkları bana iki ta
rafın da samimiyetsizliğinin gös
tergesi gibi geliyor. Açıkçası Av
rupa Birliği 'nin Türkiye'yi içine 
almak gibi bir niyeti yok bence. 

Mantıklı düşünmek gerekirse, böyle 
bir birliğe Türkiye gibi her açıdan geri bir ülkenin gir
mesi birliğe üye ülkelerin Türkiye ile olan çıkar ilişki
lenne dayanır. AB'ne girmek için gösterilen göz önün
de olan çaba olayın ciddiyetini zedelemiştir ve girmek 
isteme nedenimizi belirsizleştirmiştir. 

Ayşe Şen 
Edebiyat Fak. Türk Dili ve 
Edebiyatı Böl. (Hazırlık) 
AB'nin Türkiye'ye karşı tutu
munu samimim bulmuyorum. 
Türkiye'yi oyalamaya yoluna 
gidiyor. Açıkcası Türkiye'ninde 
AB 'ye girmesi taraftan değilim. 
Onlara muhtaç olduğumuzu dü
şünmüyorum. Şu anda Türkiye 
Avnıpa'nın kuklası durumunuda. 
Bu yüzden Avrupa Birliği'ne destek vermiyorum. 

Halil Polat 
~BF İletişim Bölümü 3. Sınıf 
iktidar, iktidar ortaklarının uz
laşmasıyla oluşur. AB sürecinde 
Almanya Fransa ittifakının çı
karlarının zedelenmemesi adına 
tutumları kendileri . açısından 
haklıdır. Çünkü ABD-Ingiltere it
tifakının bir uzantısıolarak Türki-

.. ye diğer iki devlet için ciddi bir 
tehlikedir. Ote yandan Ortadoğu, petrol , islam dünya
sı gibi avantajların Türkiye'nin elinde olması karar
sızlıklarını yaratan unsur. Ben Almanya'nın tutumunu 
daha samimi buluyorum. Çünkü, açık biçimde çıkar
ları üzerinde soıun yaratacağı için Türkiye'yi is
temiyorlar. 

Türkan Kurt 
EMYO Büro Yönetimi ve 
Sekreterlik 1. Sınıf 
Avrupai insanlar tarihler boyunca 
her alanda Türkiye devletini siyasi
sosyal ve dini yönden etkilediği bir 
gerçek. Aynı zamanda maddi ola
rak tarım alanlarımıza hep zarar 
verdiği de ikinci bir gerçek. Belki 
düşünceleri ve görüşleri ileriye dö
nük, fakat bu düşüncelerin altında Türkiye devleti in
sanlarının örf, adet ve geleneklerine uymayan davranış
lar oluyor. Belki Avrupa insanları bizim bu görüşlerimi
zi beğenmeselerde bizi böyle kabul etmek zorundalar. 
Kabul edip etmemek de onların düşüncesi Türkiye bu 
halinden de memnun herşeye rağmen! 

Ulaş Koça_k .. 
Eğt. Fak. Ing. Oğr. Böl. 
2. Sınıf 
Avrupa Birliği'nin diğer aday ül
keler için pek de önemsemediği 
konulan Türkiye için olmazsa ol
maz koşullar olarak dayatmasının· 
birliğin ülkemize bakış açısını, ön
yargılarını yansıttığını düşünüyo
rum. Ancak Türkiye olarak bizim 
de yapma,mız gereken çok şeyin olduğunu hatırlatmak 
isterim. Oncelikli hedeflerimizin birliğin diğer ülkele
rinin standartlarına ulaşmak olarak sınıflandırıyor. 

Safiye Mahmutoğlu 
EMYO Büro Yönetimi 
ve Sekreterlik 1. Sınıf 
Hayır bulmuyorum. Çünkü Ame
rika maddi ve manevi yönden bi
zi kullanıyor. Senelerdir Türkiye 
Avrupa Birliği ' ne giremiyor. 
Eğer niyetleri olsaydıbizi çoktan 
alırlardı. Çünkü Türk Milleti'ni 

sevmiyorlar. Bu yüzden tutumlarını iç
ten bulmuyorum. 

Nihal Güner 
Eğit. f. ak. İlköğretim 
Sınıf Oğr. Böl. 1. Sınıf 
AB'nin tutumun samimi olma
dığı açık zaten. Almanya ve 
Fransa 'nın AB Parlementosun
daki gücü Türkiye'ye gelirse za
yıflayacak. Niye bunu istesinler 
ki? Onlar için önemli olmayan 
konuları Türkiye için engel olarak 
ortaya koyuyorlar. Buradaki amaç, Türkiye'yi bu konuy
la oyalayarak kendi içindeki huzursuzlukları bastırması
nı engellemek. Biz kendi içimizde yasalarımazı düzen
lersek, AB 'ye ihtiyacımız olmaz, diye düşünüyorum. Bi
zim AB'ye değil, onların Türkiye'ye ihtiyacı var. 

Merve Ulutürk 
AÖF İnglizce Öğr. 1. Sınıf 
Avrupa Birliği ' nin Türkiye'ye 
olan tutumunu doğru bulmuyo
rum. Zaten şu anda AB 'ye kabul 
edilmedik, bazı çıkar doğrultula
rında, kendi istedikleriniTürki
ye'ye kabul ettirmek için bunu 
ileri bir tarihe ertelediler. Bu sa
mimi tutum sadece Avrupa ' nın 

Türkiye üzerindeki emellerine kavuşmak için başvur
duğu stratejik bir oyundur. Türkiye'den çok fazla şey 
de götürecektir. 

Mehriye Altıok Eğt. Fak. Sınıf Öğrt. 1. Sınıf 
Doğrusu şu anda uğraşmamız ve çözmemiz gereken çok daha ciddi sorunlarımızın olduğunu 
düşünüyorum. ~B'ye girmeden önce kendi içimizde yakalamamız gereken çağdaş starndart
Jar var: ~ence bı_r ülke böylesine ciddi bir biçimde dışa açılmadan önce, vatandaşlarının gele
ceklennı garantı_ altı~a alabilecek güçte olmalı. Şu an Türk vatandaşı olan hiç kimsenin yara-
rın~_ daır garantılı bır hayatı yok. Hal böyleyken AB'ye başvurunca sürekli sallayarak alay 
edılıyoru~ ve sömürülüyoruz. Kaldı ki biz, kendi içimizde bile sömürülen ve hortumlanan bir 
ülkeyiz. llk önce, bu üstünü sürekli örterek daha da büyüttüğümüz sorunları halletmeliyiz. 
Zaten bu sorunlar çözüldüğü zaman AB bizim için "olmazsa olmazlar" arasında olmayacak. 

Görüşler 

Anadolu Haber•cten 
Konuşulamayanları 
konuşmak, sorulan 
sormak gerekiyor .. . 
Konuşmak, sonnak bir ihtiyaç ... Bu ihtiyaç 
herhangi bir nedenle engellenir ya da insanlar 
çekinirse, ortaya dedikodu, yer altı ya da kulis 
gibi adlandırılan konu~nıalar ortaya çıkıyor ... 
Yani insanları konuşmaktan, yazmaktan, şika- ~ 
yetlerini söylemekten dolayı engellemek im- 1" 
kansız... · 
Rektör de ayda bir radyoda canlı yayında özel
likle öğrencilerle konuşuyor... 
Radyo A 101,5 FM frekansından yayın yapan 
üniversitemizin öğrenci radyosu ... 
Anadolu Haber'Je aynı günlerde yayınına baş
layan radyoda düzenli olarak yapılan bir canlı 
yayın var ... 
Rektör, ayda bir yinelenen bu canlı yayında, e
posta ya da telefonla gelen somları yanıtlı
yor .. , 
Bu canlı yayınlardan sonuncusu da 27 Ka
sım 'da yapıldı. 
Rektör Prof, Dr. Engin Ataç, öğrencilerden ge
len soruları bir saat içinde yanıtladı ... 
Rektör Ataç, kredili sistemin devam edeceğini 
ve eski sisteme dönüş olmayacağını, kütüpha
neye her türlü desteğin en üst düzeyde verildi-
ğini, yemek ücretlerinin en düşük olduğu tini- -liıı 
versitenin bizim üniversite olduğunu, intemet 
hızının artırılacağını bildirdi.,. 
Bir saat süren programın yenisi Aralık sonun• 
da gerçekleştirilecek ... 
Demokratik. katılımcı ve özgürlükçü bir üni
versite için Rektör'e soracağı sorusu olanlann 
Radyo A'ya e,posta atmaları gerekiyor ... Bu; 
konuşan ve özgürlükçü bir üniversite için ... 

* * * 
Uydu ve Uzay Bılimleri Araştınna Enstitü-
sii'nün 17 Ağustos depreminden sonra başla
dığı ve iki yıl süren Eskişehir'in zemin harita
sının çıkartılması çalışması büyük yankı uyan
dırmıştı ... 
Anca,1< son günlerde yete! basında çıkan bazı 
haberler üzerine Uydu ve Uzay Bilimleri 
Araştırma Enstitilsü Müdürü Prof.Dr. Can Ay
day. yaptıkları çalışmaları yeniden anlatmak 
ve sorulara açıklama yapma gereği duydu ve 
bir basın toplantısı düzenledi... 
Eskişehir'in çeşitli yerlerinden 370 noktada 
gerçekleşen sondaj işleminden sonra çıkartılan 
zemin harita~ının, Eskişehir'in ortasından ge
çen fay hattı da düşünülürse ve depremin her 
an Eskişehir'i de vurması beklentisi içinde, şe
hir planlaması ve yapılaşma açısından çok 
önemli bir yarar sunduğu açık ... 
Umarız elde edilen ve fükişehir Büyükşehir 
Belediyesi 'ne teslim edilen veriler ışığında Es
kişehir. 6.4 şiddetinde beklenen olası bir dep-
rem karşısında önceden önlemini almış olur ve ..ı 
can kaybı en az düzeyde yaşanır... 1"' 

* * * 
Anadolu Üniversitesi, 4 yıldır çeşitli etkinlik-
1.<;rde yerini alıyor. fuarlarda stand açıyor ... 
Universite olarak katıldığımız ve stand açtığı
mız en son etkini ik ise An tal ya' da düzenlenen 
l).luslararası Turizm ve Seyahat Fuarı ... 
Universitemizin turizm ve otelcilikle ilgili bö
lümleri ı,ılan, EMYO, Açıköğretim ile Turizm 
ve Otel Işletmeciliği Yüksekokulu ile Rektör
lük Basın ve Halkla Ilişkiler Müdürlüğü'nün 
katıldığı fuarda, üniversitemizin standına bü
y_ük ilgi gösterildiği bildirildi... 
Ozellikle otel yöneticileri ve seyahat acenta il
gilileri tarafından üniversite-
mizin ilgili bölümleri 
hakkında detaylı bilgi
lerin alındığı standı 
mız. 4 yıldır pekçok 
etkinlikte zaten önem-
li ve en çok ziyaret 
edilen standlar arasında 
hep bulunmuştu ... 
Mutlu yarınlara 
hep birlikte .... 
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İnternet erişimindeki sorunlar çözülüyor 
BAUM, internet erişimindeki sorunları ortadan 
kaldırmak için üç aşamalı bir çözüm geliştirdi. 

B 
ilgisayar Araştırma 
ve Uygulama Merke
zi Müdürü Prof. Dr. 

Önder Özkazanç, üniversi
temizin İnternet erişiminde 
y~anan sorunların çözümü 
için çalışmaların sürdüğünü 
belirterek, üç aşamalı bir 
proje ile İnternet hızının ar
tırılacağını söyledi. .. 

Prof. Dr. Onder Ozka-

Proj Dr. Önder Öıkazanr 

zanç'a göre, İnternet erişi
mindeki yavaşlamanın iki 
nedeni var: Birincisi Ana
dolu Üniversitesi yerel bil
gisayar ağındaki trafiğin ye
ni öğretim yılının başlama
sıyla birlikte büyük boyut
lara çıkması ve bilgisayar 
virüslerinin trafik oranını 
artırması. İkinci neden de; 
üniversite ağının İnternet çı
kışının kullanıcı isteklerini 
karşılamayacak kadar dü
şük düzeyde olması. 

Bu sorunların aşılması 
içın BAUM tarafından üç 
çözüm yolu geliştirildi. 

Birinci çözüm: Ağdaki 
virüslerin temizlenmesi için 
antivirüs yazılımı alınacak. 
Önümüzdeki yılın ilk ayla
rında 3 bin 500 bilgisayara 
bu_yazılımlar yükl~!)ecek. 

ikinci çözüm: Universi
temizdeki bilgisayarların 
intemete olan çıkışı, şu an
daki hızına göre 23 kat arta
cak. Bu konuyla ilgili ci
hazların alındığını belirten 
Prof. Dr. Önder Özkazanç, 

ÇalıJ'ına taınanılandığmda bin,ılar cmmndaki cığ hızı 13 kat artacıık. 

Türk Telekom ile yaşanan 
sorunların çözümü için de 
çalışmalarının sürdüğünü 
söyledi. Bu yılın sonuna 
doğru, hız artışının gerçek
leşmesini bekleyen BAUM, 
kapasiteyi önümüzdeki yıl, 
bugüne oranla 75 kat artıra-

cak. 
Üçüncü çözüm: Kendi 

yerel ağımızdaki trafiği ra
hatlatmak için yeni cihaz 
alımları gerçekleştirilecek . 
Binalar arasındaki ağ hızı, 
şimdikinin 13 katına çıkarı
lacak. Hatta çok bilgisayar 

kullanıcısı olan binalarda, 
bu oran 40 katına kadar hız
lanacak. Bunun için gerekli 
sistemlerin kurulması da 
Mart ayının ilk haftası için
de tamanılanmış olacak. 

Elif KILIÇASLAN 

Deprem dalgaları 1 Turizm fuarında Anadolu 
gözlem altında ! Universitesi'ne büyük ilgi 

■ Baştarafı /'de 

Eskişelıir'de ilk 
Bu çalışmanın. Eskişe

hir'de ilk olarak yapıldığı
nı anlatan Prof. Dr. Can 
Ayday, çalışmalarla dep
rem yer hareketleri sonu
cunda zeminde meydana 
gelebilecek elastik defor
masyon hareketlerinin ve 
zeminin özelliklerinin sap
tandığını ifade etti. 

Deprem dalgaları üzeri
ne yapılan çalışmalar hak
kında da bilgi veren Prof. 
Dr. Can Ayday, şunları söy
ledi: 

"1999 Marmara depre
minin ardından eski Vali 
Ali Fuat Güven başkanlı
ğında çalışmalara başlandı. 
Projede kullandığımız alet
ler sayesinde Eskişehir'in 
topoğrafyasına. nehirleri
ne, şehir özelliklerine ve 
binaların matematiksel ve
rilerine sahibiz. Gün geç
tikçe araştırmalarımızın 
sonuçlarına vamıaya ba ·la
dık. Bu çerçevede maksi
mum 6.4'lük depremde Es
kişehir zemininin depreme 
davranı~ grafiğini çizdik. 
Toprak katmanlarını ve 
yerin deprem ~okuna nasıl 
davranması gerektiğini yo
rumladık" dedi. 

Odunpazan bölgesinin 
kayalık bir araı,i üzerinde 
bulunduğu için ~anslı oldu
ğunu söyleyen Prof. Or. 
Can Ayday. Sultandcre Ma
hallesi 'nden gelen f~y hat
tının Karabayır ve Un iver
site evlerinin ardından İnö
nü tarafına yöneldiğini be
lirtti. 

Basın toplantısınnda mü
hendislik jeolojisi ve harita 
çizimi. deprem risk harita
ları, erozyon risk haritası. 
çevre ve su kirliliği gibi ça-

!ışına alanlarını da anlatan 
Ayday, 1,5 y ıl boyunca 
yaz-kış arazilerde dolaşa
rak bu verilerin toplandığı
nı ve bu bilgiler çerçeve
sinde Eskişehir'in jeolojik 
haritasını da düzelttikleri
nin altını çizdi. 

Normal sondaj makine
lerinin 1 .5 metrede bir de
ğer almalarına karşın 
SCPT cihazının 2 milimet
rede bir değer aldığına işa
ret eden Ayday, cihazın 
ayaklarına beş kiloluk bal
yozlarla vurarak, yapay 
deprem oluşturduklarını ve 
bu yolla arazi zeminlerinin 
nasıl bir özellik sergiledi
ğini ortaya çıkardıklarını 
belirtti. 

Toplam bin 200 harita 
hazırladıklarını söyleyen 
Prof. Dr. Can Ayday, Tür
kiye 'de bu kadar kapsamlı 
bir sismik çalışmanın ya
pılmadığını hatırlatarak, 
"Elde ettiğimiz verilerle 
daha önce yapılmış çalış
maların verilerini toplaya
rak Eskişehir'in jeolojik 
haritasını düzelttik" diye 
konu~tu. 

Basııı toplantısında, Es
kişehir'de en fazla 6.4 şid
detinde bir deprem bekle
diklerini kaydeden Can Ay
day, gerçekleştirdikleri de
taylı . çalı 1ma sayesinde. 
Afet Işleri Genci Müdürlü 
ğü'nün de tarihinde ilk keı, 
diğer deprem bölgelerinin 
aksine, Eski~ehir'dc yapı
lardaki iki kat sınırlamasıııı 
kaldırdığınaa işaret etti 

Prof. Dr. Ayday basın 
toplantısıııda ayrıca, Eski
şehir'de Uydu Gözlem 
Merkezi kuracaklarını ve 
Eskişehir\: bir ilki Jalıa 
kazandıracaklarını söı. l eri-
ne ekledi. . 

Mevlüt DE:MIRCIOGLU 

Üniversitemiz, Antalya 'da düzenlenen Wuslararası 
Tuzim ve Seyahat Fuarı 'na turizm eği.timi veren tüm 
birimleriyle katıldı. 

21-23 Kasım tarihlerin
de Antalya'da düzen

lenen Akdeniz Uluslara
rası Turizm ve Seyehat 
Fuarı'n::ı Anadolu Uni
versitesi 'de katıldı. 

Turizm ve Otel İşlet
meciliği Yüksekokulu. 
Açıköğretim Fakültesi, 
Eskişehir Meslek Yükse
kokulu, Sosyal Bilimler 
Enstitüsü gibi birimlerde 
turizme yönelik __ eğitim 
veren Anadolu Universi
tesi , fuarda Bas ın ve 
ljalkla İlişkiler Müdürü 
Oğr. Grv. Kenan Şanlıer, 
Turizm ve Otel işletme
ciliği Yüksekokulu ' ndan 
Yard. Doç. Dr. Nazmi 
Kozak , Açıköğretim Fa
kültesi 'nden Arş. Grv. 
Berrin Öı:kanal, Eskişe
hir Meslek Yüksekoku
lu ' ndan Arş. Grv. Dilek 
Acar'dan oluşan bir ekip 
tarafından temsil edildi. 

Tur operatörleri, otel
ler, seyahat acentaları or
ganizasyon kuruluşları 
gibi alanlarda 200'e ya
kııı firmanın ka.\ıldığı fu
arda Anadolu Universi
tesi standı büyük ilg i 
gördü. Ekip sorum lusu 
Oğr. Grv. Kenan Şanlıer, 
"Universite aday l arı na 
oldu ğu kadar me1unları
mız için iş olanağı sağ
layacak sektörlerinde 
üniversitemizi yakından 
tanımaları amacıy l a her 
fırsatı değerlendiriyoruz . 
Benzer fuarlara bundan 
böyle de katılacağız. Bu 
bağlamda 14- 15 Aralıkta 
Ankara 'da Avrupa Genç
lik Festivali kapsamında
ki tanıtım bölümünde 
üniversitemizı temsil 
edeceğiz. Mart ayı içinde 

Aııta~wı Valisi Eı-tu.~ml Dokıı:ollıı Aııadolll Ü11İı'mi
tm Jtandmı zİ}ufft ı:derek Kenıın Ş(ln/ıtr'd,n bi(.;ı .ıldı. 

Saint Joseph Lisesi tara
fından düzenlenen, An
talya 'da da Rotary Kulü
bü tarafından düzenlenen 
eğitim fuarlarında tüm 
birimlerimizi o bölgeler
deki üniversite adayları
na tanıtmanın hazırlığı 

içerisindeyiz. Bu amaçla 
çeşit li tanıtım malzeme
leriyle hazırlıyoruz. Bu 
çalı~malarımızda Rektö
rümüzün ve üniversite
mizin ilgili birimlerinin 
yakın desteğini görüyo
ruz" dedı. 

Tayf~ 
Talipoğlu 1 

geliyor 
Tanınmış gazeteci Tayfun Tali
poğlu, Türkiye gündemindeki 
çeşitli konular hakkında bir 
söyleşi gerçekleştirmek _için 
üniversitemize geliyor. işletme 
ve Ekonomi Kulübü tarafından 

1 düzenlenen konferans 26 Ara
lık günü saat 14.00'te Sinema 
Anadolu' da başlayacak. 

ı___ 

Gençlik ve 
Cinsellik 

Konferansı 
Psikolojik Danışma ve Rehberlik 
Merkezi, "Gençlik ve Cinsellik" 
adlı bir konferans düzenliyor. 20 
Aralık'ta Sinema Anadolu' daki 
konferans saat 13 .30' da başlaya
cak. Konferansa Osmangazi Uni
versitesi Tıp Fakültesi' nden Prof. 
Dr. Hikmet Hassa konuşmacı ola
rak katılacak. 
Bu arada, Sağlıklı Yaşam Kulübü 
tarafından düzenlenen "Aile 
Planlaması" konulu konferans da 
17 Aralık giinü saat 14.00'te 
Kongre Merke::.i Kırmızı Salon' da 
yapılacak. 

Prof. Dr. Özsoy 
için anma 

töreni 
Türkiye' de engellilerin e,~itimi 
konusunda yaptı,~ , çalışmalar
la hu alanın öncüleri arasında 
yer alan ve 1996 yılında kay
bettiğimiz E,~itim Fakültesi 
eski öğreti/1'}; üyelerinden Prof. 

1 
Dr. Yahya Ozsoy, 23 Aralık gü
ııü düzenlenecek törenle aıııla
cak. Tören, Kongre Merkezi 
Kırmızı Salon' da saat 
10.00' da başlayacak. 

Alper Kesim 
Radyo A'da 

Radyo Mydonose'ıııı ünlü isimle
rinden Alper Kesim_, 20 Aralık cu
ma günü Anadolu Unİl'ersitesi 
qğreııcileriyle bir araya gelecek. 
iletişim Kulübü ve Radyo A' nın 
işbirliğiyle düzenlenen söyleşi 
satt 14.00' de Kongre Merkezi 
Kırmızı Salon 'da başlayacak. 

DSK'dan dia 
gösterisi 

Do,~a Sporları Kııliibii, Doğan 
Palııt ' ıııı konuk olarak katıla
cağı hir dia gösterisi düzenle
yecek. 27 Aralık 'ta Kongre 
Merke::.i Kırmızı Saloıı'da ya
pılacak gösterı saat 14.00' de 
başlayacak. Etkinlikte ayrıca 
Do,~aıı Palııt ile bir de söyleşi 
gerçekleştirilecek. 
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Okuldan mesaj var İİBF ve Marketing Anadolu Kulübü'nün 
yaptıkları ortak çalışma ile, f~.külte duyuru
ları, Anadolu ve Osmanga~! Universitesi 
kulüplerinin etkinlikleri ve IIBF Yılkom ile 
Eskişehir'deki sosyal yaşama ilişkin haber
ler öğrencilerin cep tele(~nlarına kısa me
saj olarak gönderiliyor. Ustelik öğrenciler 
bu hizmet için hiç bir ücret ödemiyorlar. 

I
• ktisadi ve İdari Bilimler 

Fakültesi Dekanlığı ve 
Marketing Anadolu Ku

lübü ortaklaşa gerçekleştir
dikleri yeni bir hizmetle artık 
öğrencilere cep telefonu ka
dar yakın. 
Mobil Aktif.com İnternet si
tesiyle b_ir anlaşma gerçek
leştiren Iktisadi ve ldari Bi
limler Fakültesi Dekan l ığ ı ve 
Marketing Anadolu Kulübü 
bundan böyle Anadolu Üni
versitesi'ne bağlı bütün ku
lüplerin etkinliklerini. 
HBF'nin tüm genel duyuru
larını, İİBF Yılkom ve Eski
~ehir eğlence hayatını öğren
cilerin cep telefonuna SMS 
(~ısa mesaj) olarak yolluyor. 
üniversitenin ve öğrenci lerin 
hiçbir ücret ödemediği bu 
uygulama 20 Kasım tarihin
den itibaren hizmete girdi. 
Şi111dilik yalnızca üniversi
ıeıni7 kulüpleri ve İktisadi ve 
idari Bilimler Fakültesi öğ
rencilerinin yararlandığı bu 
hizmetten isteğe bağl ı olarak 
diğer fakülteler de yararlana
bilecek. 

Sadece \nadolu 
iktisadi ve İdari Bilimler Fa
kültes i Dekanı Prof. Dr. Yıl
maz Benligiray ve Dekan 
Yardı mc ı sı Yard. Doç. Dr. 

Tufan Çakır 'ın desteğ iyle 
başlayan bu projenin yaratı
cısı ise Marketing Anadolu 
K ulübü Kurucusu ve Başka
nı Ouzgk iour Memet. Bu sis
teme üye olan tek ünivers ite
nin Anadolu Üniversitesi ol
duğunu söyleyen Memet, 
sms .akulup.com 'a üye olan 
öğrenci lerin üniversiteden 
gelen genel bilgi ve duyuru
ların yanısıra bu sisteme 
bağlı 382 markadan ilgi . 

Yazıcı kartuşlarını 
yeniden doldurun! 
Merkez depodaki dolum atölyesinde boşalan yazıcı 

kartuşları ve tonerleri yeniden dolduruluyor. 

U .. niversitemiz Ayniyat 
Saymanlığı Merkeı De

po 'da geçtiğimız Haıiran 
ayından bu yana. Kartu ş Do
l um Makinası kull anılıyor. 
Makina sayesinde üniversite
mizde kullanılan çeş itli mar
ka ve modellerdeki ya1.1 cıla
rı_n mürekkebi ya da toneri , 
bıtcn kartu ş larnı yeniden kul
lanılabilir hale geliyor. Uygu
lama yeni bir kartuşu oranla 
yüzde 75 maliyet ıasan·ufu 
sağlıyor. 

Atölyede daha çok l lewlett 
Packard serisi yazıcıların kar
tuş ve toncrlcrinin doldurul
duğunu belirten Ayniyat Say
manı Scyfettm Kande111ir. ya
ııcı kullananların, biten kaıtu ş 
ve laser kartu}larını aımanıa
larım isteyerek, " Boşalan kar
ıw~ ve tonerlerin merkeı de
poya gctiril111csi halinde bun
ların dolumu yapılarak yeni
den kullanılabilir duruma ge
llriliyor. Ayrıca gerektiğınde 

laser ıoner kaıtuşlarının dru111 
ve hıçaklarırn da değiştirerek 
orjinal haline geıirehiliyoruı" 
dedi. Kandemir. uygulaman111 
orjinal kartu~ alımma oranla 
yüıde 75 daha ekonomik ol
duğunu sözlerine ekledi . 

Elif KILIÇASLAN 

ilBF Dekan Y,ırdımcw 
Yard. Dor Dr. Tufan Çcı

kır, sistemle iiğrenciler için kı
,ıiye özel ııu:scıj da 1:;öiıderilebi~ 

leağme işcırd edıyor. 

duydukları haberler, promos
yonlar, kuponlar ve etkinlik
lerden SMS yoluyla haberdar 
olabileceklerini anlatıyor. 
Memet ayrı ca bu sistemde 
özel gruplara da mesaj yolla
nabi l diğini belirtiyor. Buna 
göre sistem sadece öğrenci 
lere, öğretim elemanlarına 

Dekan Yardımc ısı Yard. 
Doç. Dr. Tufan Çakı r des
tek verdikleri bu projeyle 
amaçlarınm fakültenin tüm 
duyurul a rını öğrencilere 
ulaştµ-mak olduğunu söylü
yor. Ucretsiz yararl anılan bu 
sistemle öğrenc il erin kendi
lerine özel duyurularını ela 
alabileceklerini ifade eden 
Çakır "Örneğin A öğrencisi 

Projenin jıkir babası 
Marketing J\ıı.ıdolıı Kııliibii 
Baıkanı Oıızgkinıır ı\le111et 

de para ödemiyor" diyen 
Çakır, öğrencilerin telefon 
hatlarının farklı olmasmm 
bu uygula111adan yararlan
mayı etkilemediğini belirti
yor. Şimdiye kadar 350 öğ
rencinin üye olduğu bu sis
temde hedeOenen öğrenci 
ŞiJ.yısı ise 3 bin 500. 
Oğrenciler sms.aku
lup.com ·a üye q)duktan 
sonra; AnadoluJJniversitesi 
ve Osmangazi Universite i 
bünyesindeki fakülte ve ku
lüplerin duyurularını , yeni 
düzenlenecek seminer, panel 
ve kariyer günleri hakkmda
ki ayrıntılı tanıtımları. sis
temle çalı şan 382 firmadan 
seçtiği firmaların promos
yon ve indirim dönemlerini. 
son dakika fırsatlarını , Eski
şehir'de yapılan eğlence. 
sergi. fuar ve parti organi
zasyonlarını. SMS yoluyla 
düzenlene n oyunları, ödüllü 
araştırmalar ve anketler hak
kındaki haberleri cep tele
fonlarına gelecek mesajlar 
yoluyla öğrenebilecekler. 

ya da tuttuğunuz futbol takı
mına göre size mesaj yoluyla 
bilgi ul aştırıyor. Filtreleme 
sistemiyle sadece bir öğren-

eğer öğ renci i ş lerinden bek
leniyorsa bu ona SMS yo
l[!yla bildirilecek" diyor. 
"Ozel sektörlerin büyük pa
ralar ödediğ i bu uygulamaya 
okul ve öğrenci hiçbir şekil-

Bahar BAY ATLIOĞLU 

j Genç girişimcilere ilk seminer 
Bozüyük Meslek Yük
sekokulu'nda bu yıl 
ikincisi gerçekleştirilen 
genç girişimciliği geliş
tirme projesinin ilk 
semineri yapıldı. 

Bozüyük Meslek 
Yüksekokulu Müdürü 
Prol. Dr. Yılmaz Ürper, 
seminerden önce bir 
konuşma yaparak, pro
jenin öğrencilerin kendi 
işlerini kurabilmelerine 
yardımcı olmayı 
amaçladığını söyledi. 

Anadolu Üniversitesi Girişimcılik Eği
tim ve Ara~t.ırma Birimi ve KOSGEB 
Eski_şchir KUUEM i ş birliği ile yürütü · 
len llnivcrsitclcrdeki Genç Giri~imcı
liği Geliştimıı: Projesi'niıı öğrencilere 
yönelik ilk semineri Boı.üyük Mesld: 
Yüksckokulu'nda başladı. 26 Kasım 
günü ba~layan serninertkn önce hir 
konuşma yapan Boıüyük Meslek 
Yüksekokulu Müdürü Prof. Dr. Yıl
ıııaı Ürper öğrencilere seslenerek, 
"l lcr zaman her yenle keneli istekleri-

niıe göre bir iş bulamayabilirsiniz. Bu 
proje buradan meıuıı olduktan sonra 
kendi işinizi kurahilıneniıi aına~· lıyor. 
Bu yüıden hepiniıin hu projeye ilgili 
davranınasmı istiyorum" eledi. 
Bozüyük Meslek Yüksekokulu Müdür 
Yardımcısı Yard. Doç. Dr. Salim Şen
gel de projenin iki aşamadan olu~aca
ğını ve hayata hakış açısınm hii> le hir 
pro.ıeyle öğrencilere aktaııldığıııı belir
terek. "Proje Mayıs ve Haıiran ayla
rında tamamlanacak. Ba~arılı öğrenci -

leri111ize geçen sene olduğu gihi bir 
sertifika vereceğiz. Bunun dışında dört 
yeni projemiı daha var. Bunlan da 
gerçekleştirerek Bozüyük Meslek 
Yüksekokulu 'nda okuyan öğrencikrı
nıiıe mcı.un olduktan sonra iş bulabil
melerindc yardımcı olmayı anıaçlıyo
ruı " dedi . 
Seminerden sonra okulda başarılı olan 
öğrencilere Onur Belgeleri dağıtıldı. 

Sınan TURHAN 
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Bin proje arasında birincilik Kandemir'in 
GSF İç Mimarlık .. Bölümü yüksek li
sans öğrencisi Ozge Kandemir'in ça
lışması, Almanya'da düzenlenen 
"Fonksiyonel Tasarım" yarışmasın
da, 18 ülkeden bin proje arasında bi
rincilik ödülü kazandı. 

G
üze! Sanatlar Fa
kültesi İç Mimarlık 
Bölümü araştırma 

görevlisi ve yüksek lisans 
öğrencisi Ozge Kandemir, 
Almanya'da ilk kez dü
zenlenen "Fonksiyonel Ta
sarını" yarışmasında, Cof
fee Bean (Kahve Çekirde
ği) adlı projesiyle öğrenci
ler arasında birinci oldu. 

"Alleskönner 2002" 
adıyla ilk kez düzenlenen 

Uluslararası Fonksiyonel 
Tasarını" (Truly Functi
ona!Design) yarışmasma 
18 ülkeden bine yakın öğ
renci projesi katıldı. Pro
fesyoneller ve tasarımla il
gili eğitim alan öğrenciler 
arasında düzenlenen yarış
mada başarılı bulunan pro
jeler, 4 Aralık 2002 tari
hinden itibaren Frankfurt 
kentinde düzenlenen Eu
roMold Fuarı 'nda sergi-

lenmeye başlandı. 
Fuarın açılışında -~dülü

nü alan Araş. Gör. Ozge 
Kandemir, ödüllü projesi 
"Coffee Bean"i yüksek li
sans mobilya tasarımı der
si kapsamında ele aldığını 
ve "kahvenin dünya üze
rindeki tüm insanları bir 
araya toplayabilen önemli 
bir içecek olduğu" düşün
cesinden hareket ederek 
projelendirdiğini söyledi. 

ıl.raş. G'iir. Özge Kandaıtir'iıı /ıı-ojoı, ıılııs!ararası 
yarıpıı,ıd,ı hine yakııı ralıpna m,ısıııd<1 lıiriııci n!dıı. Öz,ı;ı: Kandemir. ödiiliinii EuroiHo/d Fuarı 'ndaki scrgınin ıt(ı!tJ11Jdcı ,1/dı. 

Açıköğretim'de kayıt 
yenilemeler başladı 

A
naodlu Üniversitesi'ni_n 
uzak\an eğitim veren ik
tisat işletme ve Açıköğ

relim Fakültelerinde kayıt ye
nileme başladı. Açıköğretim 
Fakültesi Dekanlığı, kayll ye
nileme işlemlerinin 25 Aralık 
2002 tarihinde sona ereceğini 
açıkladı. Kayıt yenileme süre
sinin kesinlikle uzatılmayaca
ğı bildirildi. 
Oğrcncilere kayıt yenileme ile 
ilgili belgelerin gönderildiği 
belirtilen Açıköğretim Fakül
tesi Dekanlığı açıklamasında 
şçiyle denildi: 
"Oğrencilerin kalıt yenileme 
işlemleri için gerekli belgeleri 
hazırlayarak son günleri bek-

Santaııa Shaınan 

lemeden kayıt işlemlerini hız
lı , güvenli ve zaman kaybet
meden yapabilmek ve kış 
mevsimi şartlarından olumsuz 
et~_ilenmemek için hemen 
AOF bürolarına başvurarak 
kayıtlarımyenilemeleri gerek
mektedir. Kayıt işlemleri posta 
ile yapılmamaktadır. Kayıt ye
nileme süresi kesinlikle uzatıl
mayacaktır. Kendilerine posta 
ile gönderilen kayıt yenileme 
belgeleri eline geçmeyen öğ
renciler 16 Aralık 2002 tari
hinden itibaren kendilerine en 
yakın AÖF bürosuna başvura
rak yedek kayıt yenileme for
mu alabilirler. 
Mazeretleri nedeniyle kayıt 

Mııdonna 

yeniletmeyenler mazeretlerini 
resmi belge ile kanıtlayıp ge
rekli evraklarla birlikte bizzat 
AÖF bürosuna gelerek 26-27 
Aralık 2002 tarihlerinde kayıt
!arını yeniletebileceklerdir. 
lstanbul'da kayıtlı bulunan 
öğrenciler için Aksaray, Be
şiktaş, Şirinevler, Kadıköy ve 
Kartal bürolarımız hizmet 
sunmaktadır. 
14 ve 21 Aralık 2002 cumarte
si günü bürolarımız kayıt ye
nileme hizmeti verecektir. Ka
yıt işlemlerinin düzenli ve hız
lı yapılabilmesi için, öğrenci
lere ders kitapları dağıtımı ka
yıt dönemi sonrasında yapıla
caktır". 

Sinema Anadolu 

Koş Lola Koş 

l)fı ... unntlu-r clh) 

Jennifıır Lopeı 

,Jt•n111, frnm tlw lılork 

"Red Hot Cbili Pepper• 

Kılıçoğlu 

Harry Potter 
Azap Yolu 
Taşıyıcı 

Moby 
An 

Jennifer Lopez This is mc ... Thcn 
Eminem - The Eminem Show --ı 

Karışık - Classic Forever " • 
Avril Lavigııe - Leı go 

ln tlıi, worltl 
Eliıa 

(.Off')f' spt•,tk to ıtlt' 

Jakatta hat. Seae 

Büyük Adam Küçük Aşk 
Çok Özel 
Son Peygamber 

Vonda Sheparcl- Songs from 
Ally McBeal 
Elvis Presley 30# J Hits 
T.A.T.U 2000 kın/lır in 
the wrong iane 
Anclrea Bocelli- Sentimento 
Petra- Etcrnal Woman 

Lh,trl<·r lJ&R"m kaıkılarıyla hazırlunmı:-;,tır. 

Jay Z & Beyonce 

Hmmif• ~ Clayclt> 

Craig David & S~ 
iti••· & Fnll 
Morcbtt.ba 

"· a}· htı~onrl 
Sa;ntana feat. M. Braııch 

nw gntıu- of im- ... 

Şeytan Tohumu 
AFM 

Harry Potter 
Son Peygamber 
Yeter 
Kapan 

Prof. Dr. 
Güler 
TOİYO 
Müdürü 

Rektör 
Prof. Dr. 
Engin 
Ataç, Pr 
Dr. Emel 
Şıklar' 

Okuma 
Köşesi 
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BİR BİLGE .S~ÇİN, 
YILBAŞI IÇIN ! 

Bir yılbaşı daha yaklaşmakta. Ve 

özellikle gençlerde - biliyorum, 

ben de gençtim bir zamanlar! -

genellikle biraz telaş : "Ne yapa

lım, kimde toplanalım, kimlerle 

olalım?" Benim tavsiyem: Fazla 

zorlamayın ve de zorlanmayın. 

Birilerini bulup bir yerlerde ol

mayı, gelen yılı iyi karşılamanın 

olmazsa olmaz koşulu saymayın. 

Çünkü gelen, aslında yalnızca -

geçen tüm ötekiler gibi - takvim

lerde kalacak bir tarihtir, o kadar. 

Rakamlar cansızdır. 

Sizlere gelince, yaşayanlar, üste

lik de henüz genç yaşamakta 

olanlar olarak, yılbaşı için başka

larıyla zorlanmak yerine, kendi

nizi seçmeyi de bilin. Birileriyle 

o gece sırf birileriyle olmak için 

olacaksanız eğer, birilerini bıra

kıp bir bilge seçin kendinize, ve 

kendi dört duvarınız arasında, 

yalnızca ikinizin katılacağı bir 

şölen hazırlayın. 

İnsanlık binlerce yıllık tarihi bo

yunca neyse ki küçüms~meye

cek sayıda bilge de yetiştirdi. Se

çin birini, ve alın onun satırlarını 

elinize. Artık Yunus Emre mi 

olur, yoksa Montaigne mi, bile

mem. Seçenek çok. 

Seçin, ve alın onun satırlarını eli

nize. Satırlarıyla onun zamanına, 

onun zamanından da düşüncele

rin köprüsünden geçerek kendini

ze bir yolculuğa çıkın. Ve bu yol

culuk boyunca, sakın etrafınıza 

bakınmayı da unutmayın. 

Bir sınayın bakalım: Geride ka

lan zamanlarınızda neye yaşamak 

demişsiniz, ne anlamışsınız yaşa

maktan, ve yaşadım dedikleriniz

den sizde kalıcı ne var! 

Bir sınayın bakalım: O geceye 

kadar yaşadım dedikleriniz, daha 

iyi öğretebilmiş mi size sabah 

güneşine her sabah : "Sen, benim 

için de doğdun!" demeyi; insan

dan insana uzanan köprüleri çok 

daha sağlam kurmayı; sevginin, 

insanın içinde yaşayabileceği tek 

iklim olduğunun bilıncine varma

yı! 

Evet, yılbaşında bir bilge seçin 

kendinize! 
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Rektör Prof. Dr. Engin Ataç, Radyo A'da katıldığı programda öğrencilerin çeşitli konulardaki sorularını yanıtladı 

Kredili sistem devam edecek 
Rektör Prof. Dr. En-

gin Ataç, 27 kasım 
Çalamba günü 

Radyo A' a katıldığı canlı 
yayında öğrencilerin so-
rularını yanıtladı. Nur De-
mir'in konuğun olan Prof. 
Dr. Ataç, merak edilen 
pek çok konuya açıklık 
getirdi. 

il Açıköğretim Fakültesi 
kayıt yenilemeleri ne zaman 
yapılacak? 

Kayıt yenilemeler 9-25 
Aralık tarihleri arasında ya-
pılacak. Mazeret kayıtları ise 
26-27 Aralık tarihlerinde ola-
cak. Türkiye'deki bütün bü-
rolarımız cumartesi gürıleri 
de kayıt yenileme ve mazeret 
kayıtlan için çalışacaklar. 
Benim öğrencilerden özel bir 
isteğim var Lütfen kayıt ye-
nilemel~ri son güne bırakma-
sınlar. Ozellikle büyük kent-
!erde kayıtlar biiyük yığılma-
!ara, büyük kuyruklara neden 
oluyor. Ayrıca son güne bıra-
kıldığı taktirde hem öğrenci-

( H~ndan sonra kredi: 
,,.:, Iİ şistcınd~ hcrl~angi > 
·; bir 'değişme olmaya
.. caktır. Öğrencileri~ 

· - miz bu sistemde eği
t im ve öğretime . 

devam edecek. 

!er vakit kaybediyor, hem de 
üniversitemizin bu konudaki 
göstenniş olduğu özene ya-
kışmayan kuyruklar oluşu-
yor. O yüzden zaman kaybet-
meden kayıtlarını yaptırsın-
lar. 
■ İletişim Bilimleri sıııif 
mevcut/an 25-30 kişi olması 
gerekirken bıı sayı ııiye her 
yıl giderek artıyor? 

İnsanlar üniversiteye gir-
dikten sonra dışarıda kalanla-
rı düşünmüyor. Bu sayının 
arttığı görüşüne ben de katı-
lıyorum. Sınınarın küçük ol-
masını ben de isterim. Ama 
bir ölçüde de ülkemizin bu-
gün içinde bulunduğu koşul-
lan ve bu kadar üniversiteye 
girmek için bekleyen gençle-
ri düşünmek gerekir. Tabii 
biz istekli olarak kontenjan-
la~ı artırmıyoruz. Ama 
YOK'ün uygulamış olduğu 
bir politika.var ve her yıl 
okul birincilerini ayrıca kon-
tenjana ekliyor. Ye her tini-
versitenin her bölümüne yiiz-
de 1, yüzde 2 ek kontenjan 
ekleyerek üniversiteye gir-
mek isteyenlere hiç değilse 
l;ı_ir avantaj sağlıyor. Anadolu 
Universitesi olarak bu konu-
da şikayet etmeye hakkımız 
yok. 
■ 1998 girişliyim şu aııa 
kadar 3 değişik sistemde 
okuduk. Sistemiıı yiııe de-
ğişmesi söz koıııısıı mu? 

1998 girişliyse iki değişik 
sistem gönnüştür. 2002 yılın-
dan itibaren kredili sistem 
kullanılmaktadır. Hukuk Fa-
kültesi de kredili sisteme 
geçmişti. Bundan sonra kre-

dili sistemde herhang_\ bir de- artacağıııı duyduktan sonra 
ğişme olmayacaktır. Oğren- bununla ilgili herhangi bir 

. cilerimiz bu sistemde eğitim gelişme olmadı. Bu konuyla 
ve öğretime devam edecektir. ilgili ne yapılacak? 
■ Üniversite öğrencileri kü- Bu dönemde İnternet üze-
tüphaneden niçin ödünç ki- rinde belli sıkıntılarımız var. 
tap_ alamıyorlar? . Sıkıntımızın bir tanesi vi-

Universitedeki kütüphane- rüsten kaynaklanıyor. Bu vi-
miz en öne~ verdiğimiz yer- rüs Türkiye'yi çok ciddi ola-
!erden biri. Universite kay- rak etkiledi. Tabii bizi de. 
naklarının çok büyük bir bö-- Diğeri de bizim Türk Tele-
lümünü kütüphaneye aktarı-
yoruz. Ayrıca kütüphanemiz 
haftada 90 saat çalışarak 
Türkiye' de hemen hemen en 
uzun süre açık olan kütüpha-
nedir. Sabah 8.00, akşam 
10.00'a kadar aynca cumar-
lesi-pazar açık. Tabii öğrenci 
sayısını düşündüğümüzde 
herkese uzun süreli kaynak 
vermemiz mümkün değil, o 
zaman kütüphanede kaynak kom'la bir problemimiz ol-
kalmaz. Ama uzaktan veya du. Ulaknet ile olan bağlantı-
örgün öğrencilerimize makul mız gerçekten 4 kat artacak. 
düzeyde olanak sağlanıyor. Çünkü Türk Telekomla ilgili 

■ Kütüphane konusunda sorunumuz çözüldü. Herhal-

bir çok istek var. Bunlardan 
biri istenilen kaynaklann 
başka/an tarafından uzun 
süre kul/anılması ve bizim 
ulaşamamız. Diğeri ise bir 
çok kaynak açısından eksik-
lerimiziıı olması. Bu durum 
için ııe yapılabilir? 

Eksikleri fakülte dekanla-
rına iletsinler. Dekanlıklar da 
bize ulaştırdıkları taktirde bu 
eksikler mutlaka karşılanır. 
Söylediğim gibi kütüphane 
gerçekten üniversitelerin en 
önemli birimlerinden birisi 
ve biz de üniversite olarak 
bu kaynakları temin etmeye 
çalışıyoruz. 

■ Mimarlıkta Elektrik 
Elektronik Mühendisliğin-
deyim. Bizim olanaklarımız 
bu kampuse göre sıııırlı. Di-
ğer kampuse de buradaki 
gibi olaııaklarııı suıııılması 
içiıı ııe tiir çalışmalar yapılı-
yor? 

Burada taraflı düşünmek de bir hafta 10 gün içinde 
gerekiyor. Yunusemre Kam-

eğer Türk Telekom'la bu 
pusü 'nün inşaasının başla-

bağlantıyı sağlayabilirsek ki 
ması 1964 yılıdır. Nerdeyse genel müdiir vasıtasıyla bu-
40 senelik bir geçmişi var. nun olacağını öğrenmiş bulu-lki Eylül Kampusüne baktı- nuyorum. Gerçekten bu ko-
ğımızda 1995 yılından bu 
yana önemli ve hızlı bir ge- nuda hepimiz sıkıntı çektik. 

Fakat yakında rahatlayaca-
lişme kaydetmiştir. Oradaki 

ğız. Bilgisayar dediğimiz za-
eğitim ve öğretim blokları man bizim üniversitemizde 6 bugün Türkiye'nin en çağ- bin bilgisayar var. Öğrenci 
daş, en donanımlı eğitim 

başına veya üniversitedeki 
eleman başına baktığımız za-

Öğrenci sayısını dü- man Türkiye'deki en iyi 
şündüğümüzde her- oranlardan bir tanesi. Bu de-

mek değil ki burada kalacak. kese uzun süreli Bilgisayar laboratuvarları ta-
kaynak vermemiz bii ki geliştirilecek. Ama biz 

mümkün değil. O üniversite olarak bilgisayar 
talep ve alımına yetişemiyo-

zaman kütüphane- ruz. 
de kaynak kalmaz. ■ Öğrenci yemekhanesin-

deki yemekleriıı daha ucuz 
bloklarıdır. Eksikler de var olması miimküıı mii? 

Bizim üniversitemizde ye-tabii. Beş senede bu kadar 
yapıldı. Iki Eylül Kampusü mek 800 bin Lira. Geçen se-

ne ise 600 bin liraydı. Türki-2-3 senede kabuk değiştire-
cek. Çok şekıl değıştirecek. ye'de bizim üniversitemiz en 

ucuz yemekhanelerden birine Yunusemre Kampusü'nün 40 
sahip. Yemeklerimiz oldukça senede gelmiş olduğu nokta-
kalitelı çıkıyor. Zaten öğren-yı biz büyük ölçiide kısa sü-

rede yapacağız. cilerimizin yemi~ olduğu ye-

■ İııterııeti kullanmak mek ile öğretim üyelerimi-

amacıyla dalıa fazla bilgisa- zin, personelimizin yemi~ ol-
duğu yemek aynı. hiç bir yar olabilir ıııi? Ve öğreııci-
fark yok. Geçenlerde perso-ler Anadolu Haber ı·e Radyo 
nel arasında bir anket yaptır-

A'daıı iııterııet hızıııııı 4 kat 

dık. Yemek konusunda çok felsefe öğrencinin kulüpler- Bon var. Aşağıdaki Konser-
önemli bir şikayet bize ulaş- deki, bu en büyük eğitimler- vatuar ve Eskişehir Meslek 
madı. Ama arkadaşlarımız şi- den bir tanesi kaynak yarata- Yüksekokulu'nun yanında da 
kayetlerini daha somut bir cak ve bu kaynağı doğru har- bu tip mekanlar mevcut. 
biçimde bize ulaştırırlarsa cayacak. Buradaki öğrencile- ■ Öğrenci mevzuat/an ve 
onu da göz önünde bulundu- rin yönetmeyi, yönetilmeyi, öğrenci işleri birimleri hak-
ruruz. Ama fiyat konusunda para harcamayı ama doğru kında öğrencileri daha fazla 
söylediğim gibi bizim ye- harcamayı öğrenmeleri gere- bilgilendirmek için neler ya-
mekhanemiz Türkiye'nin en kiyor. Bu öğrenci kulüpleri- pı/abilir? 
ucuz üniversite yemekhane- nin diğer bir felsefesi de bu- Bu konuda kayıt dönemin-
!erinden. dur. de öğrencilere kendi fakülte-
■ Ben okul kulüplerinden ■ Anadolu Üniversitesi !eri kitapçık veriyor. Bu ki-
birine yaklaşık 3-4 senedir Basketbol takımı, bu yıl dep- tapçığın içinde bütün dersler, 
üyeyim.Çeşitli faaliyetlerde /asmana çıkabilecek mi? derslerin içeriği, öğretim 
bulunuyoruz ve okulumu- Tabii deplasmana çıkacak. üyeleri ve her türlü yönetme-
zun ismi bir şekilde duyulu- Basketbol takımımız gayet lik var. Yani disiplin yönet-
yor. Hatta gazetelerde basılı- başarılı. Birincilikleri, ikinci- meliği, sınav yönetmeliği 
yor. Dolayısıyla okulumu- likleri var. Süper Lig'de oy- hepsi sene başında öğrencile-
zun reklamına yardımcı olu- nuyor. Bu konuda herhangi rimizin eline veriliyor. Kitabı 
yoruz. Ama bu faaliyetleri bir sorun yok. açıp okurlarsa ki bu 2-3 saat-
gerçekleştirmek için bazı ■ Üniversitemizde büyük !erini alır, her türlü bilgiyi 
araçlara ihtiyacımız var. Bu bir spor kompleksi yapılma-
konuda maddi destek sağla- sı ~üşünülüyor mıı? Bir çok otopark ol-nabilir mi? iki Eylül Kampusü'nde 

Buradaki maddi destekten mesela Beden Eğitimi Spor duğu halde maalesef 
ne kastettiğini anlamış deği- Yüksekokulu Kompleksi bu- üniversite mensupla-

gün Türkiye'nin en çağdaş, rı otoparklara par-
en donarumlı spc;ır kompleks-

ketmiyorlar. Otopar-!erinden biridir. Iki Eylül 
Kampusü'nde 9 bin kişilik ka parketmeyen 
stadyum tamamlanmak üze-

araçları çektireceğiz. re. Tartan pisti ve çim futbol 
sahası var. Ayrıca 8 bin kişi-

oradan bulabilirler. Orada ol-lik kapalı spor sahası inşaatı 
başladı. O da 2-3 sene içer- mayan bilgi varsa başvursun-
sinde tamamlanacak. Yunu- lar. 
semre Kampusü'nde bulunan ■ Öğreııci işleri birimleri-
spor tesislerine ek olarak ııin öğreııcilere karşı daha 
yüzme havuzuyla Tekno- güler yüzlü , samimi ve yar-
park' ın arasına halı saha, dımcı olmalarını istiyoruz. 
voleybol, basketbol ve tenis Bize bu konuda yardımcı 
olmak üzere tartan açık hava olabilir misiııiz? 
spor kompleksi yapılmakta. Eğer öyle birşey varsa, 
Onun yanında da bir ufak hangi fakültedeyse bize ilet-

sinler, gerekli önlemleri ala-
lım. 

■ Kampusteki kırtasiyede 
satılaıı malzemeler, şehirde-
kilere oranla daha pahalı. 
Bizler sabahtan akşama ka-
dar kampııste bulııııduğu-
muz için ilıtiyaçlanmızı bu-
radan karşılamak dıırumım-

lim. Somut söylenmesi gere-
dayız. Fiyatlar bir dalıa göz-

kiyor. Gerçekten öğrenci ku-
den geçirilebilir mi? 

lüpleri bizim üniversite ola- alışveriş merkezi yapılacak. 
Onu araştıralım, gerçekten 

piyasayla üniversitedeki fi-
rak üzerinde önemle durdu- Bahardan itibaren öğrencile- yatlar arasında fark varsa 
ğumuz projelerden bir tanesi 
ve burada öğrenci kulüpleri-

rimiz bu tesislerden yarala- onun çok doğal olarak şehir-
nabilecekler. deki fiyat düzeyine düşmesi 

nin ana fıkri kendi maddi ■ Görme engelliyim. Kam- lazım. Biliyorsunuz fotokopi 
kaynaklarını yaratmak zo-
runda olmalarıdır. Kendi 

püs düzenlemesi koııusııııda ile ilgili şikayetler vardı, o 

kaynaklarını yaratmadıkları 
özellikle araçların yaya yol- çözüldü. O konuda şikayet 

taktirde yani parayı üniversi-
lan üzeriııe park yapması yok. Arkadaşlar bazı öneri-

te verdikten sonra bunun hiç 
lıususımda yürümekte zor- !erde bulunurlarsa inceletiriz. 
luk yaşıyorum. Bu durum ■ Katıldığım fuarlarda 

Ulaknet ile olan 
içiıı ne yapılabilir? okıılumuzuıı taıııtımınııı ye-

Ben de katılıyorum. Yani teri kadar yapılmadığıııı 
bağlantımız ger- bizim de üniversite yönetimi gördüm. Rektörümüzün bu 

çekten dört kat ar- olarak en büyük dertlerimiz- koııu ile ilgi görüşleri neler-

tacak. Çünkü 
den bir tanesi. Bir çok oto- dir? Yeterli tarııtımlarııı ya-
park olduğu halde maalesef pılması ile ilgi olarak düşü-

Türk Telekomla il- üniversite mensupları oto- ııiil,eıı projeler var mı? 

gili sorunumuz çö- parklara girip parketmiyorlar. Ozellikle son 3-4 senedir-
Yani 25-30 metre yürümek bu konuda üniversite olarak 

züldü. yerine sokakların, caddelerin yoğun ~ir çabamız var. 
orta ına arabalarını park edi- Halkla ilişkiler kanalı ile bir-bir espirisi kalmaz. Eğer öğ- yorlar. Ama önümüzdeki çok fuara katılıyoruz. Lise renciler bir farklılık yarata- günlerde gerekli önlemleri son sınıf öğrencilerini Eski-caklarsa bunun maddi kay- alacağız. Otoparka parketme-

naklarını da bulmak zorun- şehir'de topluyoruz. Onlara 
yen araçları çektireceğiz. llkbahann belli günlerinde dalar. Tabii bizde yardımcı ■ Öğreııcileriıı ders saatleri üniversitemizi tanıtıyoruz. oluruz. Mesela onların belli 

malzemelerini karşılıyoruz, arasıııda vakit geçirebileceği Ayrıca İnternet web sayfamız 

bilgisayar, yer veriyoruı .. mekaıılanıı sıııırlı olduğuıııı kanalı ile tanıtmaya çalışıyo-
düşüııüyorum. Bu mekaııla- ruz. Dershanelerin istediği Uygun olduğu taktirde oto-

büs tahsis ediyoruz. Salon nn artırılması söz koııusu her belgeyi gönderiyoruz. 
mu? Tabii bu konuda öneriler var-veriyoruz. Gelen konukları 

Her fakiiltenin kendi öğ- sa ve bize iletirseniz mcm-üniversitede ağırlıyoruz. Bu 
tür yardımlarımız oluyor. renci kantini var. Artı Pino, nun oluruz. 

Ama söylediğim gibi temel Migros'un içinde bir pastane 
ve Migros'un yanında Cafe 
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iderlik koltuğu Anadolu'da 
Anadolu Üniversitesi Futbol Takımı, 
güçlü rakibi Köy Hizmetlerini son 
dakikada attığı golle yenmeyi başardı 
ve grubunda liderliğe yükseldi. 

E
skişehir Amatör Lig C 
Grubunda liderliğe 

.. yükselen Anadolu 
Universitesi Futbol Takımı 
30 Kasım günü deplasman
da oynadığı Köy Hizmetle
rini 2-1 mağlup etmeyi ba-
şardı. .. 
Maçın 37. dakikasında Oz
gür 'ün attığı goUe 1-0 öne 
geçen Anadolu Universitesi 
golden 5 dakika sonra kale
sinde golü gördü. Köy Hiz
metleri maçta 1-1 beraberli
ği yakaladı ve maçın ilk ya
rısı da bu sonuçla tamamlan
dı. Maçın ikinci yarısında da 
karşılıklı ataklar, zevkli ve 
mücadeleci bir futbol vardı. 
Maçın 1-1 biteceği beklenir
ken Başar 89. Dk.' da salıne-

ye çıktı ve takımına galibi
yeti getiren golü _attı. Bu so
nuçla Anadolu Universitesi 
C Grubunda liderliği ele ge
çiren takım oldu. 
Takımımızın Antrenörü 

Burhan Tözer "Bizim için 
önemli sayılacak virajların 
birinden de savrulmadan 
çıkmayı başardık. Önümüz
de bir Çamlıca virajı var. 
Bu maçtan da galip ayrılır
sak Play-Off'lara gitmek 
açısından büyük bir engeli 
daha yıkmış oluruz. Bunun 
için de Çamlıca maçına sıkı 
bir hazırlık yapmamız gere
kiyor" dedi. 

Sinan TURHAN 

Bas k etbo l cu la ra 
Antalya'da hüsran 
Erkek Basketbol Takım.ımız deplasmanda 
karşılaştığı Antalya D5I karşıs.tnda hiçbir 
varlık gösteremedi. Anadolu Universitesi 
ikinci maçını 104-75 kaybetti. 

Deplasmanlı Erkekler 
Bölgesel Lig'ine Afyon 
galibiyetiyle başlayan 
Anadolu Universitesi Er
kek Basketbol Takımı 
ikinci maçında df?plas
manda Antalya DSI kar
şısına çıktı. 

Maçta rakibi karşısında 
zor ~.nlar yaşayan Anado
lu Universitesi maçtan 
104-75'lik mağlubiyetle 
ayrılan taraf oldu. Maçın 
ilk yarısında da 49-37 ön
de olan Antalya ekibi ma
çı da galip bitirden taraf 
oldu. Bu sonuçla ikinci 
haftayı gerige bırakan 
Anadolu Universitesi 
üçüncü haftada kaı:şılaşa
cağı Osmangazi Univer
sitesi maçı hazırlıklarına 
ara vermeden başladı. 
Diğer bir Eskişehir t~ı
mı olan Osmangazi lJni
versitesi ile Anadolu Uni
versitesi arasında yaşa
nan tatlı rekabette maçı 
izlemeye gelecek olanlar 
zevkli bir mücadele sey
redecekler. 
Takımımızın Antrenö

rü Rıza Solmaz "Bu maç
ta elimizden gelen herşe
yi yaptık. Ancak herza
man olduğu gibi Antalya 
takımları çok güçlü olu
yor. Yine karşımıza güçlü 
bir Antalya takımı çıktı 
ve bizde maçı mağlubi
yetle tamamladık. Artık 
önümüzdeki maçları dü
şünmeliyiz. :Ş_unu içinde 
Osmangazi Universitesi 
maçına ara vermeden 
başladık" dedi. 

Futbol takmmıuz son dakika golüyle karplapııadan galip ayrıldı ve liderliği ele gerirdi. 

Voleybolcular rakip tanımıyor 
Anadolu Üniversitesi Bayan Voleybol Takımı ligde oynadığı beş 

karşılaşmayı da kazanarak yoluna firesiz devam ediyor. . 

Türkiye Bayanlar Voleybol 
2.Lig'inde ilk dörde gir

meyi hedefleyen Bayan Vo
leybol Takuıurnız beşinci ma
çından da galip ayrılan taraf 
oldu. Geçtiğimiz hafta içi 
Çarşamba günü deplasmanda 
Çanakkale Bayramiç Beledi
yesi"ni 3-0 yenen Anadolu 
Universitesi geçen hafta so
nunda karşılaştığı rakibi Yalo
vaspor'u da 3-1 yenmeyi ba- ; 
şardı. Yalova karşısında zor 
anlar yaşayan Bayan Voley
bolcular ilk seti 25-19 alarak 
1-0 öne geçti. İkinci sette to
parlanan Yalovaspor bu seti 
25-21 almayı başarar.dı ve du
rumu 1-J 'e getirdi. Uçüncü 
sette bir a~a epey geride kalan 
Anadolu Universitesi durumu 
kendi lehine çevirmeyi bildi 
ve bu seti 25-20 kazandı. Dör
düncü seti de 25-18 alan Ba
yan Voleybolcular maçtan da 
3-1 galip ayrıldı. Bayan Vo
leybolcular son olarak da 8 
Aralık günü deplasmanda kar
şılaştığı Kocaeli Değirmende
respor'u da 3-0 yenerek gali
biyet serisine devam etti. 

Antrenör Şahin Çatına "Be
şinci karşılaşmadan da galip 
gelerek iddiamızı sürdürdük. 
Bütün maçlar final havasında 
geçiyor. Biz bütün maçlarımı
za galibiyet parolasıyla 
çıkıyoruz. Bu maçıda kazan
dığımız için çok mutluyum. 
Şimdi önümüzde maçları 
düşünmemi~ gerekiyor" dedi. 

Anadolu Universitesi haf
taya kendi evinde Aydın 
Belediyesi ile karşı karşıya 
gelecek. 
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Uzun yaşamın sırrı: Parklar 
Park ya da çim 
alanların yakı
nında oturan 
emekliler daha 
uzun yaşıyor. 

Japon bilim adamları, 
park ya da çim alanla

rının yakınında oturan 
emeklilerin, beton binala
rın arasında oturan emek
lilerden daha uzun yaşa
dığını saptadılar. 
80 yaşın üzerinde 3 bin 
100 emekliyi beş yıl sü
reyle izleyen araştınnacı
lar, yeşil alanların yakı
nında oturan ve evlerinin 
pencereleri doğrudan gü
neş ı~ığı alan emeklilerin 
yaşam kalitesinin artt ı ğı
nı ve ömürlerinin uzadı
ğını ortaya çıkardılar. 
Bilim adamla.rı, park ya
kınında oturan kişilerin 
daha sık yürüyüş yaparak 
sağlığını koruduğuna dik
kat çekerek. şehir planla
macılarının yeşil alanlara 
daha fazla ağırlık venne
leri gerektiğini söylediler. 

Katkı maddeleri çocuklarda davranış bozukluğu yaratıyor 
I• ngiltere'de Tarım Bakan

lığı tarafıııdan yaptırılan 
bir araştırmanın sonucuna 
göre., ö1ellikle çocuklar için 
üretilen gıdalardaki boya ve 
katkı maddı.!leri çocukların 
psikoloJileriııi bozuyor. 
Araştırmada. bu maddelerin 
çocuklarda a~ırı huysu,luk. 
~inirlilik ve yaramazlık gibi 
davranı<j boıukluklarına yol 
açtığı belirlendi. 

Araştırmada, gıdalarda boya 
ve katkı maddesi kullanıl
maması halinde. lıiperakti
vitenin bile önüne geçilebi
leceği ortaya çıktı. 
Araştırmaya katılan uzman
lar, yaygııı olarak çocuklara 
veıilcıı 200 gıda maddesi ve 
içeceğin birden fazla 1':aıkı 
maddesi içerdiğini. çocukla
rın yiyip içtiklerinin en az 
5'te 2'sinin katkı maddeli ol-

duğunu bildirdiler. 
Çalı~macla, bir grup çocuğa, 
içinde 20 miligram yapay 
renklendirici ve 45 milig
ram koruyucu madde bulu
nan meyve suyu. diğer gru
ba ise içinde katkı maddesi 
bulunmayan meyve suyu 
verildi. 
Araştırma sonunda. katkı 
maddeli meyve suyu içen 
çocuklarda belirgin davranış 

bozulduğu_ tespit edildi. Bu 
na karşın. lngiliz Yiyecek ve 
İçecek Üreticileri Federas
yonu. böyle bir karara var
mak için daha çok ara~tır
manın yapılması gerektiğini 
bildirirken, Tarım Bakanlığı 
bünyesindeki denetim kuru
lu~u Gıda Standanları Ajan
sı uııııanları da, raporla ilgi
li benzer eleştirilerde bulun
dular. 

Tek tuşlu 
bulaşık 

makinesi 
Siemens, kullanıcıla
rın yerine düşünen 
bir bulaşık makinesi 

Yaşam 

üretti: Siemens Hi-Sense, kullanılacak su miktarını, sı
caklığını ve yıkama işleminin süresini kendisi belirli
yor. Makine aynı zamanda yıkama programını, bula
şıkların kirlilik ve makinenin doluluk oranına göre 
tespit ediyor. Siemens Hi - Sense'in en önemli özelliği 
ise sadece "tek tuş"la çalışması. 

Creative' de 
n notehook 

için weh 
kamera 

Creative firması , WebCam Mo
bile ve CardCam Value adlı iki yeni 
web kamea modelini piyasaya sürüyor. 

WebCam Mobil, notebooklar ile kullanilabilecek. Card
Cam Value ise kredi kartı biçiminde bir kamera olacak. 
Her iki model de Aralık ayı içinde piyasaya çıkacak fi
yatları 50 Euro dolayında olacak. 

Oto hırsızlarına cep 
telefonu engeli: 1-Moh 

İngiltere'de, geliştirilen bir 
sistem cep telefonu saye
sinde otomobillerin çalın
masını önlüyor. 
1-Mob adındaki sistem, 
zor kullanılarak otomobile 
giri lmeye çalışılması duru
munda cep telefonu yoluy
la otomobilin sahibini uya
rıyor. ve güvenlik sistemi 
sayesinde arabanın aniden 
durdurulma ı mümkün 
oluyor. Arabanın sahibi ise GPS (Küresel Konumlan
dımıa Sistemi) üzerinden arabanın o anki konumunu 
ve hızını saptayabiliyor ve telefonunu kullanarak ara
banın motorunu uzaktan durdurabiliyor. Ancak motor 
bir kırınızı ı şıkta veya dönüşte durduğu zaman kapanı
yor. 

El yazısını tamyan telefon 

,\tila Üz<>r 

Samsung tarafından geliş
tirilen yeni cep telefonu 
dokunmatik ekranı saye
sinde el yazısını algılaya
biliyor. Eğer telefon ko
nuşmanız sırasında sık sık 
not alma111z gerekiyor. an
cak çoğu zaman kalem ve 
kağıt bulmakta zorlanıyor
sanız, SCH-X730 tam size 
göre. İlk aşamada sadece 
Güney Kore'de satısa su
nulacak olan telefonun 
farkı dokunınatik bir ekra
na salıip olması 
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